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PROTOKÓŁ Nr 8/2025 

z posiedzenia Komisji Komunalnej i Rozwoju 
Rady Miejskiej w Śremie odbytego  19 marca 2025 r. o godz. 15:30 
w sali nr 24 Urzędu Miejskiego w Śremie, ul. Plac 20 Października 1. 

 

Przewodniczący Komisji zwołał posiedzenie Komisji Komunalnej i Rozwoju 
Rady Miejskiej w Śremie na 19 marca 2025 roku, zawiadomienie stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Posiedzeniu przewodniczył Radny – Piotr Mulkowski, udział w nim wzięli 
Członkowie Komisji wg. listy obecności stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego 
protokołu.   

Ponadto w  posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 
1. Donat Tomczak – Naczelnik Pionu Skarbu Gminy, 
2. Grzegorz Wiśniewski -  Burmistrz Śremu, 
3. Katarzyna Bednarowicz – Naczelnik Pionu Gospodarowania Przestrzenią i 

Środowiskiem, 
4. Marta Edwarczyk – Z-ca Naczelnika Pionu spraw Obywatelskich,  
5. Robert Mielcarek – Naczelnik Pionu Rolnictwa i Gospodarki komunalnej. 

 
Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu kworum pozwalającego na 

podejmowanie prawomocnych decyzji o godzinie 15:30 otworzył posiedzenie, 
powitał Członków Komisji oraz zgromadzonych Gości. 

Następnie przedstawił porządek obrad. 

Porządek obrad: 
1. Przyjęcie protokołu 7/2025 z posiedzenia Komisji.  
2. Propozycja bezprzetargowego oddania w najem, na czas nieoznaczony, gruntu 

położonego w Śremie przy ul. 1 Maja.  
3. Zapewnienie bezpieczeństwa mieszkańców gminy ze względu na zagrożenie 

wojenne, opracowanie procedur na wypadek nalotu powietrznego dla 
placówek UM, analiza budynków pod względem adaptacji na schrony, 
możliwości budowy nowych schronów. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały: 
a) w sprawie Statutu gminy Śrem; 
b) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenu górniczego w Lucinach – złoża kruszywa naturalnego „Luciny 



VII”;  
c) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Ks. 
Jerzego Popiełuszki w Śremie;  

d) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego działki o nr ewid. 2459, obręb 
Śrem;  

e) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego we wsi 
Zbrudzewo;  

f) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu działalności gospodarczej w 
Nochowie;  

g) w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowego 
przystanku komunikacyjnego w miejscowości Niesłabin;  

h) w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowego 
przystanku komunikacyjnego w miejscowości Orkowo;  

i) w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowego 
przystanku komunikacyjnego w miejscowości Krzyżanowo;  

j) w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowego 
przystanku komunikacyjnego w miejscowości Kadzewo;  

k) w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych 
przystanków komunikacyjnych w miejscowości Góra;  

l) w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych 
przystanków komunikacyjnych w miejscowości Nochówko;  

m) w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Śrem 
w 2025 r;  

n) w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela do 
Zgromadzenia Związku Powiatowo-Gminnego „ wielkopolski Transport 
Regionalny”. 

Sprawy bieżące w zakresie działania komisji 
 

Ad 1. Przyjęcie protokołu 7/2025 z posiedzenia Komisji. 

Przewodniczący obrad przekazał, że do protokołu 7/2025 z ostatniego 
posiedzenia Komisji nie zgłoszono uwag. 

Wobec powyższego stwierdził, iż protokół z posiedzenia Komisji został 
przyjęty bez odczytywania. 

Na tym punkt zakończono.   



Na salę obrad przybył Radny Bartosz Żeleźny- godz. 15:33 
 

Ad 2. Propozycja bezprzetargowego oddania w najem, na czas nieoznaczony, 
gruntu położonego w Śremie przy ul. 1 Maja.  
(Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu).  
 

Propozycję bezprzetargowego oddania w najem, na czas nieoznaczony, gruntu 
położonego w Śremie przy ul. 1 Maja. Zreferował Donat Tomczak Naczelnik PSG.  

Następnie Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję w tym punkcie 
posiedzenia. 
 
W dyskusji głos zabrali. 

Radny Andrzej Mieloszyński 
zapytał czy podana kwota jest na rok czy miesieczna. 

Naczelnik PSG Donat Tomczak 
odpowiedział, iż jest to opłata miesięczna. 
 
Na tym dyskusję zakończono.  
 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia propozycji 

bezprzetargowego oddania w najem, na czas nieoznaczony, gruntu położonego 

w Śremie przy ul. 1 Maja.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Jerzy Cieślewicz (ZA), Andrzej Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (ZA), Cezary 

Strzelec (ZA), Bartosz Żeleźny (ZA) 

Komisja Komunalna i Rozwoju w obecności 5 członków komisji, jednogłośnie 
zaopiniowała przedstawioną propozycję.  

(Opinia stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 
 

Ad 3. Zapewnienie bezpieczeństwa mieszkańców gminy ze względu na 
zagrożenie wojenne, opracowanie procedur na wypadek nalotu powietrznego 
dla placówek UM, analiza budynków pod względem adaptacji na schrony, 
możliwości budowy nowych schronów. 
(Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu).  



 

Informację zreferowała Marta Edwarczk Zastępca Naczelnika PSO. 

Następnie Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję w tym punkcie 
posiedzenia. 

W dyskusji głos zabrali. 

Radny Jerzy Cieślewicz 
dodał, iż nowa ustaw określa ilość i pojemność schronów,  która powinna być 
zapewniona dla odpowiedniej liczby ludzi, która w obrębie miejskim stanowi 
25% zasobów ludzkich, a w obrębie wiejskim 15 %, w związku z tym zapytał czy 
nie należałoby przeprowadzić inwentaryzacji przez Powiatowego Inspektora 
Nadzoru Budowlanego i Komendanta Straży Pożarnej, aby w tym celu określić, 
które ewentualne obiekty można zaadoptować na schrony przy uwzględnieniu 
pomocy finansowej Państwa  od, którego można uzyskać dofinansowanie. W 
dalszej kolejności zapytał, jak w obecnej sytuacji np. po ogłoszeniu alarmu 
powietrznego ma się zachować dyrektor danej placówki np. szkoły. 

Burmistrz Śremu 
wyjaśnił, iż spotkał się ze Starostą oraz Komendantem Straży Pożarnej i zostaną 
wytypowane miejsca doraźne służące jako schrony, które następnie zostaną 
skontrolowane przez Nadzór Budowlany i po zakończeniu tych działań 
informacja zostanie przekazana.  Następnie dodał, iż jeśli chodzi o drugie 
pytanie, to w każdej szkole jest plan ewakuacji z którymi powinni być zapoznani 
i przygotowani dyrektorzy.  

Radny Andrzej Mieleszyński 
zapytał Burmistrza o powstanie nowej sali gimnastycznej. 

Burmistrz Śremu 
odpowiedział, iż sala gimnastyczna w Śremskim Sporcie wymaga remontu, w 
związku z powyższym Ministerstwo Sportu i Turystyki wspólnie z Samorządami 
Województw podpisało umowę na realizację programów. W związku z 
powyższym jest plan, aby gmina w przyszłym roku, jeżeli zdąży z dokumentacją 
złożyła wniosek na przebudowę sali w Śremskim Sporcie. W tym celu, jeżeli uda 
się  gminie pozyskać nieruchomość sąsiadującą, wówczas Śremski Sport 
rozpocznie prace projektowe, które będą polegały na rozbudowie sali 
gimnastycznej. Dodał, iż podczas realizacji inwestycji  dach zostanie 
przygotowany pod kątem montażu paneli fotowoltaicznych. W dalszej 
kolejności wyjaśnił , iż wszystkie inwestycje energetyczne ukierunkowane są na 
powstanie spółdzielni energetycznej w gminie. 
 
 



  
Ad 4. Zaopiniowanie projektu uchwały: 

a) w sprawie Statutu gminy Śrem; 

Przewodniczący Komisji zaproponował przejście do dyskusji w tym punkcie 
posiedzenia. 
 
Dyskusja nie została podjęta. 
 

Przystąpiono do głosowania w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w 

sprawie Statutu gminy Śrem;  

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Jerzy Cieślewicz (ZA), Andrzej Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (ZA), Cezary 

Strzelec (ZA), Bartosz Żeleźny (ZA) 

Komisja Komunalna i Rozwoju w obecności 5 członków komisji, jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie przedłożony projekt uchwały.  
 

b) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
terenu górniczego w Lucinach – złoża kruszywa naturalnego „Luciny 
VII”;  

 
Projekt uchwały zreferowała Katarzyna Bednarowicz Naczelnik PPS. 

Następnie Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję w tym punkcie 
posiedzenia. 
dyskusja nie została podjęta.  

 
Przystąpiono do głosowania w sprawie zaopiniowanie proj. uchwały w 

sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

górniczego w Lucinach – złoża kruszywa naturalnego „Luciny VII”;  

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Jerzy Cieślewicz (ZA), Andrzej Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (ZA), Cezary 

Strzelec (ZA), Bartosz Żeleźny (ZA) 

 



Komisja Komunalna i Rozwoju w obecności 5 członków komisji, jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie przedłożony projekt uchwały.  
 

c) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Ks. 
Jerzego Popiełuszki w Śremie;  
 

Projekt uchwały zreferowała Katarzyna Bednarowicz Naczelnik PPS. 

Następnie Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję w tym punkcie 
posiedzenia. 

Dyskusja nie została podjęta.  
 
Przystąpiono do głosowania w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Ks. Jerzego Popiełuszki w Śremie;  

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Jerzy Cieślewicz (ZA), Andrzej Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (ZA), Cezary 

Strzelec (ZA), Bartosz Żeleźny (ZA) 

Komisja Komunalna i Rozwoju w obecności 5 członków komisji, jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie przedłożony projekt uchwały.  
 

d) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego działki o nr ewid. 2459, obręb 
Śrem;  

 
Projekt uchwały zreferowała Katarzyna Bednarowicz Naczelnik PPS. 

Następnie Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję w tym punkcie 
posiedzenia. 
 
Dyskusja nie została podjęta.  
 

Przystąpiono do głosowania w sprawie zaopiniowanie projektu uchwały w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego działki o nr ewid. 2459, obręb Śrem;  

 



Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Jerzy Cieślewicz (ZA), Andrzej Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (ZA), Cezary 

Strzelec (ZA), Bartosz Żeleźny (ZA) 

Komisja Komunalna i Rozwoju w obecności 5 członków komisji, jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie przedłożony projekt uchwały.  
 

e) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego we wsi 
Zbrudzewo;  

 
Projekt uchwały zreferowała Katarzyna Bednarowicz Naczelnik PPS. 

Następnie Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję w tym punkcie 
posiedzenia. 
 
Dyskusja nie została podjęta.  
 

Przystąpiono do głosowania  w sprawie zaopiniowanie projektu uchwały w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego we wsi Zbrudzewo;  

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Jerzy Cieślewicz (ZA), Andrzej Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (ZA), Cezary 

Strzelec (ZA), Bartosz Żeleźny (ZA) 

Komisja Komunalna i Rozwoju w obecności 5 członków komisji, jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie przedłożony projekt uchwały.  
 

 
f) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu działalności gospodarczej w 
Nochowie;  

 
Projekt uchwały zreferowała Katarzyna Bednarowicz Naczelnik PPS. 



Następnie Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję w tym punkcie 
posiedzenia. 
 
Dyskusja nie została podjęta.  
 

Przystąpiono do głosowania w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu działalności gospodarczej w Nochowie;  

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Jerzy Cieślewicz (ZA), Andrzej Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (ZA), Cezary 

Strzelec (ZA), Bartosz Żeleźny (ZA) 

Komisja Komunalna i Rozwoju w obecności 5 członków komisji, jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie przedłożony projekt uchwały.  
 

g) w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowego 
przystanku komunikacyjnego w miejscowości Niesłabin;  

 
Przewodniczący Komisji zaproponował, aby projekty uchwał dotyczące 

wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych 
Naczelnik PRK Robert Mielcarek, zreferował łącznie w jednym punkcie. 

Radni wyrazili zgodę.  

Następnie Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję nad przedstawionymi 
projektami uchwał. 
 
W dyskusji głos zabrali:  
Radny Andrzej Mieloszyński 
dodał, iż nigdy nie spotkał się z sytuacjią, aby Przedsiębiorstwo Komunikacji 
Samochodowej w Poznaniu występowało o powstanie przystanków 
autobusowych.  

Naczelnik PRK Robert Mielcarek 
odpowiedział, iż Przedsiębiorstwo posiada kompetencje do powyższych działań. 
Korzystają z tego przywileju, ponieważ jest zmiana połączeń, zmiana rozkładu 
jazdy, stąd tez jest potrzeba usytuowania nowych przystanków, które wpisują 
się w zaplanowane rozkłady jazdy.  

Na tym dyskusję zakończono.  



Następnie przystąpiono do głosowania w sprawie zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowego przystanku 

komunikacyjnego w miejscowości Niesłabin; 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Jerzy Cieślewicz (ZA), Andrzej Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (ZA), Cezary 

Strzelec (ZA), Bartosz Żeleźny (ZA) 

Komisja Komunalna i Rozwoju w obecności 5 członków komisji, jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie przedłożony projekt uchwały.  
 

h) w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowego 
przystanku komunikacyjnego w miejscowości Orkowo;  

 
 

Przewodniczący Komisji rozpoczął głosowanie w sprawie zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowego 

przystanku komunikacyjnego w miejscowości Orkowo;  

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Jerzy Cieślewicz (ZA), Andrzej Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (ZA), Cezary 

Strzelec (ZA), Bartosz Żeleźny (ZA) 

Komisja Komunalna i Rozwoju w obecności 5 członków komisji, jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie przedłożony projekt uchwały.  
 

 
i) w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowego 

przystanku komunikacyjnego w miejscowości Krzyżanowo;  
 

Przewodniczący Komisji rozpoczął głosowanie w sprawie zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowego 

przystanku komunikacyjnego w miejscowości Krzyżanowo;  

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



Wyniki imienne: 

Jerzy Cieślewicz (ZA), Andrzej Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (ZA), Cezary 

Strzelec (ZA), Bartosz Żeleźny (ZA) 

Komisja Komunalna i Rozwoju w obecności 5 członków komisji, jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie przedłożony projekt uchwały.  
 

j) w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowego 
przystanku komunikacyjnego w miejscowości Kadzewo;  

 
 

Przewodniczący Komisji rozpoczął głosowanie w sprawie zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowego 

przystanku komunikacyjnego w miejscowości Kadzewo;  

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Jerzy Cieślewicz (ZA), Andrzej Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (ZA), Cezary 

Strzelec (ZA), Bartosz Żeleźny (ZA) 

Komisja Komunalna i Rozwoju w obecności 5 członków komisji, jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie przedłożony projekt uchwały.  
 

k) w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych 
przystanków komunikacyjnych w miejscowości Góra;  

 
Przewodniczący Komisji rozpoczął głosowanie w sprawie: zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych 

przystanków komunikacyjnych w miejscowości Góra;  

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Jerzy Cieślewicz (ZA), Andrzej Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (ZA), Cezary 

Strzelec (ZA), Bartosz Żeleźny (ZA) 

Komisja Komunalna i Rozwoju w obecności 5 członków komisji, jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie przedłożony projekt uchwały.  
 



l) w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych 
przystanków komunikacyjnych w miejscowości Nochówko; 

 
 

Przewodniczący Komisji rozpoczął głosowanie sprawie: zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych 

przystanków komunikacyjnych w miejscowości Nochówko;  

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Jerzy Cieślewicz (ZA), Andrzej Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (ZA), Cezary 

Strzelec (ZA), Bartosz Żeleźny (ZA) 

 Komisja Komunalna i Rozwoju w obecności 5 członków komisji, jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie przedłożony projekt uchwały.  
 

m) w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Śrem 
w 2025 r;  
 

Projekt uchwały zreferował Naczelnik PRK Robert Mielcarek. 

Następnie Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję w tym punkcie 
posiedzenia.  
 
W dyskusji głos zabrali.  

Radny Andrzej Mieloszyński 
zapytał, co w przypadku gdyby odpowiedzi nie dał żaden podmiot. 

Naczelnik PRK Robert Mielcarek 
zgodnie z zapisami ustawy, jeżeli w terminie 21 dni, podmiot nie udzieli 
odpowiedzi, wówczas traktowane jest to jako opinia pozytywna.  

Radny Andrzej Mieloszyński 
zapytał, czy w związku z powyższym jest konieczność wysyłania opinii.  

Naczelnik PRK Robert Mielcarek  
wyjaśnił, iż nie jest to działanie nad wyrost, ponieważ o opiniowaniu mówi 
wprost art. 11 a ust. 8 ustawy o ochronie zwierząt.  
 
Na tym dyskusje zakończono.  
 



Przystąpiono do głosowania w sprawie zaopiniowanie projektu uchwały w 
sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Śrem w 2025 r;  

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Jerzy Cieślewicz (ZA), Andrzej Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (ZA), Cezary 

Strzelec (ZA), Bartosz Żeleźny (ZA) 

Komisja Komunalna i Rozwoju w obecności 5 członków komisji, jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie przedłożony projekt uchwały.  
 

n) w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela do 
Zgromadzenia Związku Powiatowo-Gminnego „ Wielkopolski 
Transport Regionalny”. 
 

Projekt uchwały zreferował Robert Mielcarek Naczelnik PRK. 

Następnie Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję w tym punkcie 
posiedzenia. 
 
W dyskusji głos zabrali.  

Radny Andrzej Mieloszyński  
czy w związku z powyższą funkcją reprezentowania gminy,  wyznaczona osoba 
ma dodatek funkcyjny.  

Naczelnik PRK Robert Mielcarek  
odpowiedział, iż z racji uczestnictwa i prawa głosu na posiedzeniu 
Zgromadzenia Związku Powiatowo - Gminnego, to z tego tytułu żadnych 
korzyści finansowych przedstawiciel gminy nie ma. Pani Ilona Klak została 
wybrana na przedstawiciela ponieważ w zakresie swoich obowiązków ma 
zadania związane z obsługą administracyjną przedmiotowego Związku.  
 
Na tym dyskusję zakończono. 

 
Następnie przystąpiono do głosowania w sprawie zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie wyznaczenia dodatkowego przedstawiciela do 

Zgromadzenia Związku Powiatowo-Gminnego „ Wielkopolski Transport 

Regionalny”.  

 



Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Jerzy Cieślewicz (ZA), Andrzej Mieloszyński (ZA), Piotr Mulkowski (ZA), Cezary 

Strzelec (ZA), Bartosz Żeleźny (ZA) 

Komisja Komunalna i Rozwoju w obecności 5 członków komisji, jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie przedłożony projekt uchwały.  
 
(Opinia dot. projektów uchwał stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 
 
Ad 4. Sprawy bieżące w zakresie działania komisji. 
 
Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję w tym punkcie posiedzenia.  
 
W dyskusji głos zabrali. 

Radny Andrzej Mieloszyński  
ponownie zgłosił niedziałające reflektory od strony ul. Farnej i Ogrodowej 
oświetlające wieżę Fary.  

W dalszej kolejności, zgłosił brak oświetlenia na ul. Ks. Jerzego Popiełuszki przy 
nr 26 oraz niedziałającą lampę na ul. Plac 20 Października przy sklepie 
Agrohandel. 

Następnie zapytał Burmistrza o przebieg spotkania, które miało miejsce w 
Urzędzie Miejskim z Marszałkiem oraz innymi gośćmi w sprawie dalszych losów 
kolei Śrem -Czempiń – Poznań, po czym zapytał czy w powyższych spotkaniach 
biorą udział Rady innych gmin.  

Burmistrz Śremu Grzegorz Wiśniewski 
odpowiedział, iż jeśli chodzi o niedziałające oświetlenie to gmina 
systematycznie zgłasza „paczkami” czyli po 25 interwencji, firmie z którą gmina 
współpracuje. Natomiast co do cesji kolejowej to odbyło się spotkanie 
dotyczące Programu Uzupełnienia Lokalnej i Regionalnej Infrastruktury 
Kolejowej - Kolej +, niestety ze strony organizatorów, czyli Urzędu 
Marszałkowskiego Województwa Wielkopolskiego oraz PKP PLK nie było zgody, 
aby „postronne” osoby brały udział w spotkaniu, ponieważ dotyczyło ono 
głównie optymalizacji przebiegu linii kolejowej. Następnie dodał, iż  aktualnie 
nie podjęto żadnych ostatecznych decyzji, a PKP PLK zaproponowało nowe linie 
tras. Na powyższe propozycje mogły się wypowiedzieć wszystkie samorządy 
biorące udział, czyli gmina Czempiń i Brodnica. Gmina Śrem i Brodnica jest 
pozytywnie nastawiona do przebiegu nowej linii kolejowej.  W następnej 



kolejności zostanie sprawdzony przebieg kolei  pod kątem możliwości 
technicznej. Dodał, iż pierwszy peron będzie znajdował się na ul. Staszica, drugi 
na ul. Zamenhoffa, trzeci będzie zlokalizowany w okolicy ul. Krętej, a czwarty w 
m. Psarskie. Następnie dodał, iż plan jest taki, aby trasa tak przebiegała, żeby  
nie było potrzeby budowania skrzyżowania dwupoziomowego, ani rogatek, 
które sparaliżowałyby ruch. W dalszej kolejności wyjaśnił, iż  w Manieczkach 
planowany jest peron po prawej stronie na końcu ulicy Boreckiej nad czym trwa 
obecnie dyskusja, następnie pociąg pojedzie w stronę Brodnicy i będzie 
prowadził  do miejscowości Iłówiec -Pecna.  W związku z wyliczeniami jakie 
dokonało PKP PLK czas przejazdu ze Śremu na dworzec Poznań Główny to ok 37  
minut. W dalszej kolejności dodał, iż wstępnie na 14 kwietnia wyznaczone jest 
spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim Województwa, gdzie zostanie, również 
przeanalizowana kwestia Czempinia, gdzie może zostać sparaliżowany ruch 
kolejowy, ponieważ węzeł Czempiń na dzień dzisiejszy jest bardzo problemowy. 
Następnie dodał, iż po spotkaniu Pan Marszałek jako wnioskodawca 
poinformuje  opinię publiczną co do dalszych kwestii i po przyjęciu 
przedstawionej propozycji rozpoczną się prace projektowe oraz odbędzie się 
spotkanie konsultacyjne z mieszkańcami. Następnie dodał, iż PKP PLK wskazało 
możliwość, że jeżeli tory zostaną przesunięte na obszar rolny wówczas od m. 
Psarskie do m. Czempiń będzie można zdemontować tory i wylać asfalt pod 
ścieżkę rowerową.   

Radny Andrzej Mieloszyński 
zapytał, czy w takim razie realizacja ma się dobrze i nie ma możliwości 
odstąpienia od budowy kolei.  

Burmistrz Śremu Grzegorz Wiśniewski 
odstąpienie będzie następowało w ramach programu Kolej + lina Turek – Konin, 
z czego część pieniędzy ma zostać przesunięta na linie Śrem – Poznań , pod 
warunkiem, że dojdzie do skutku wariant, który jest proponowany, ponieważ z 
analizy wynika, że ilość podróżujących wzrośnie, co będzie konkurencyjne dla 
osób podróżujących autami. W związku z tym  priorytetem dla Marszałka są 
dwie linie w których znajduję się między innymi linia Śrem – Poznań. 

Radny Bartosz Żeleźny  
zapytał, czy powstanie przystanku na ul. Staszica oznacza, że ulica Zamenhoffa 
ponownie zostanie przecięta.  

Burmistrz Śrem Grzegorz Wiśniewski 
odpowiedział, iż tak i będzie to przejazd kat. C, czyli będą automatyczne rogatki. 
 
Na tym dyskusję zakończono.  
 



 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Komisji Piotr 
Mulkowski podziękował za udział w posiedzeniu Komisji zaproszonym Gościom, 
Członkom Komisji, zamykając obrady o godz. 16:32. 

Na tym posiedzenie Komisji i protokół zakończono. 
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2. Lista obecności Członków Komisji; 
3. Propozycja bezprzetargowego oddania w najem, na czas nieoznaczony, 

gruntu położonego w Śremie przy ul. 1 Maja.  
4. Opinia dot. bezprzetargowego oddania w najem, na czas nieoznaczony, 

gruntu położonego w Śremie przy ul. 1 Maja 
5. Zapewnienie bezpieczeństwa mieszkańców gminy ze względu na 

zagrożenie wojenne, opracowanie procedur na wypadek nalotu 
powietrznego dla placówek UM, analiza budynków pod względem 
adaptacji na schrony, możliwości budowy nowych schronów. 

6. Opinia dot. projektów uchwał; 
7. Raport z głosowania.  
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